



PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN  
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM, KOTA BHARU, KELANTAN

**KENYATAAN SEBUT HARGA**

Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang beralamat di Negeri Kelantan, berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dengan gred, kategori dan pengkhususan yang berkaitan, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), dan Sijil Taraf Bumiputera (STB), berdaftar di Pejabat Pembangunan Negeri Kelantan (PPN) dan masih dibenarkan membuat tawaran:-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	TARAF / GRED / KATEGORI / PENGKUSUSAN
PPN 2/2024	KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH PUSAT LATIHAN MENEMBAK PERSATUAN MENEMBAK NEGERI KELANTAN, PENGKALAN CHEPA, KOTA BHARU, KELANTAN	BERDAFTAR DENGAN BPKU: TARAF BUMIPUTERA BERDAFTAR DENGAN CIDB: GRED - G1 KATEGORI - B, CE PENGKUSUSAN - B04, CE21
PPN 3/2024	KERJA-KERJA MEMBINA DAN MENYIAPKAN DRIVING RANGE DI PUSAT LATIHAN MEMANAH KAMPUNG DOMIS, TANAH MERAH, KELANTAN	BERDAFTAR DENGAN BPKU: TARAF BUMIPUTERA BERDAFTAR DENGAN CIDB: GRED - G1 KATEGORI - B, CE PENGKUSUSAN - B04, CE21

Penyebutharga **diwajibkan mendaftar dalam Buku Pendaftaran Sebut harga** sebelum dokumen sebut harga diserahkan. Dokumen sebut harga akan ditolak jika nama penyebut harga tidak berdaftar. Sebarang rayuan dan pendaftaran lewat tidak akan dilayan. Bayaran pendaftaran iaitu adalah sebanyak RM30.00 dikenakan pada pembekal yang belum berdaftar.

LAWATAN TAPAK	: TIADA
TEMPAT PEMBELIAN BORANG	: PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN
TARIKH PEMBELIAN BORANG	: 15 JANUARI 2024 (ISNIN) HINGGA 21 JANUARI 2024 (AHAD)
WAKTU PEMBELIAN BORANG	: 09:00 PAGI HINGGA 01:00 TENGAH HARI
TARIKH TUTUP	: 21 JANUARI 2024 (AHAD) JAM 01:00 TENGAH HARI
HARGA BORANG SEBUTHARGA SENASKHAH	: RM30.00 (SERTAKAN SALINAN SSM, PPK, SPKK, STB)

- 1) Penyebutharga dikehendaki membawa bersama Kad Pengenalan, Sijil Pendaftaran CIDB dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia serta salinan sijil-sijil berkenaan (tidak dikembalikan).
- 2) HANYA "**PENAMA PADA LESEN SAHAJA**" DIBENARKAN HADIR UNTUK MEMBUAT PEMBELIAN.
- 3) Pembelian Borang Sebut harga adalah secara tunai.
- 4) Dokumen sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul berlakri dengan mencatat nombor sebut harga di sampul surat dan dihantar dan dimasukkan kedalam :-

PETI SEBUT HARGA  
PEJABAT PEMBANGUNAN NEGERI KELANTAN  
JKR 7, KOMPLEKS KOTA DARULNAIM  
15503 KOTA BHARU, KELANTAN

TUAN MOHD MASRUM BIN TUAN MOHD AZMI  
Penolong Pengarah (Teknikal)  
Pejabat Pembangunan Negeri  
Kelantan

Bertarikh pada : 26 JAMADILAKHIR 1445H BERSAMAAN 08 JANUARI 2024